
Sitno dnia, 23 maja 2024 r. 

ST.0002.IX.2.2024 

 

Protokół Nr II/2024 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 23 maja 2024 r. 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2) Powołanie komisji uchwał i wniosków.  

3) Przyjęcia protokołów z obrad poprzednich sesji:  

a) Protokół Nr LXI/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 19 kwietnia 2024 r.  

b) Protokół Nr I/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 6 maja 2024 r.  

4) Wnioski i wypowiedzi mieszkańców.  

5) Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie:  

a) w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu osobowego,  

b) w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia jej składu 

osobowego, 

c) w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju oraz ustalenia jej 

składu osobowego,  

d) w sprawie powołania Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i 

Sportu oraz ustalenia jej składu osobowego,  

e) w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony 

Środowiska oraz ustalenia jej składu osobowego,  

f) w sprawie ustalenia zasad, na których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują diety i 

zwrot kosztów podróży służbowych, 

g) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Sitno,  

h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sitno na rok 2024.  

6) Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

terenie Gminy Sitno za rok 2023. 

7) Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

8) Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi. 

9) Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy, 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy, 

3. Tomasz Gąsior - Wiceprzewodniczący Rady Gminy, 

4. Wojciech Dadia, 

5. Adam Mazurek, 

6. Iwona Gazda, 

7. Tomasz Kostrubiec, 

8. Tomasz Ożga, 

9. Krzysztof Blaszka, 

10. Jan Andrzej Ryszczuk. 

11. Adam Oleszczak, 



12. Agnieszka Łazorczyk, 

13. Justyna Surmacz, 

14. Andrzej Prokopowicz, 

15. Marzena Kozyra. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady II 

Sesji Rady Gminy Sitno IX kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana Krzysztofa 

Senia, Radnego Powiatowego Pana Piotra Palikota, Sekretarz Panią Agnieszkę Grzesiuk, 

Skarbnik Gminy Panią Marzenę Futymę Sawicką, p.o. Dyrektor Centrum Kultury z 

Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, Panią Alicję Szopa Kierownik GOPS, Główną 

księgową Panią Sylwię Szkwarkowską, Pana Krzysztofa Prokopowicza Obsługa Rady 

Gminy, Sołtysów i Radnych. Na sali obrad podczas II Sesji obecnych było 15 Radnych. Lista 

obecności Radnych – załącznik nr 1. Lista obecności gości – załącznik nr 2. Obrady 

rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 14.18. 

Ad.2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

Na sali obrad 15 Radnych. Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład 

Komisji Uchwał i Wniosków weszli nw. Radni: Pan Jan Ryszczuk, Pan Tomasz Ożga, Pan 

Adam Mazurek. 

Radni wyrazili zgodę. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie powołanie 

komisji uchwał i wniosków. W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za powołaniem 

komisji uchwał i wniosków głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, 

nieoddanych – 0, nieobecnych - 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. (2). Komisja została powołana. 

Ad.3 

Przyjęcia protokołów z obrad poprzednich sesji: 

a) Protokół Nr LXI/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 19 kwietnia 2024 r.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z dnia 19 kwietnia 2024 r. W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za 

przyjęciem protokołu głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, 

nieoddanych-0, nieobecnych – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. (3). Protokół został przyjęty. 



 

b) Protokół Nr I/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 6 maja 2024 r.  

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z dnia 6 maja 2024 r. W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem 

protokołu głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, 

nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno  z dnia 23 maja 2024 r. (3). Protokół został przyjęty. 

Ad.4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

Pan Przewodniczący zapytał czy w danym bloku chciałby ktoś zabrać głos. 

Pan Piotr Palikot podziękował za wybór do Rady Powiatu. Obiecał współpracować               

z Wójtem i Radą Gminy. Powiedział, że priorytetem dla niego jest infrastruktura drogowa, 

Dodał, że za poprzedniej kadencji nie ma złożonych wniosków o przebudowę dróg. Drogi 

które będzie chciał, zrealizowane to Jarosławiec – Kotlice, Sitno – Kolonia Sitno. Gmina 

Sitno pod względem wykonania dróg ma rekordową statystykę w powiecie Zamojskim. 

Ponownie nawiązał do współpracy Starosty, Zarządu i Wójta będzie chciałby żeby nadal była 

na tak wysokim poziomie. Dla przykładu podał gminę która nie dokłada się do powiatu jest to 

Gmina Komarów, choć powiat wybudował na jej terenie jedną drogę. Przedstawił kto został 

wybrany na członków zarządu powiatu zamojskiego oraz Starostę i Wicestarostę. 

Pan Wójt dodał, że również gratuluje wyboru, liczy na budowę drogi powiatowej 

Boży Dar – Bródek. Pod koniec roku będzie realizowany odcinek przez las. Poprosił               

o poprawę stanu chodników powiatowych. Gmina dokłada się do powyższego zadania                     

a nawet realizuje ich zadania w całości. Poprosił aby powiat również partycypował w 

kosztach przekładek i remontów. Dodał, że większość wniosków kierowanych jest do Wójta,                        

a powinna być kierowana do Powiatu. Gmina przy każdej takiej pomocy powinna 

podejmować uchwałę o dotacji dla powiatu zamojskiego.  

Pan Piotr Palikot powiedział, że nie zna jeszcze wszystkich potrzeb mieszkańców. 

 Pani Roksana Kotarska poprosiła o nadzór nad drogą 3271 L. Dodała, że most                   

w Cześnikach wymaga remontu. Poprosiła o interwencję w tej sprawie i kontakt. 

Pan Piotr Palikot odpowiedział, że będzie miał to na uwadze. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał o rozbudowę chodnika w miejscowości Rozdoły,                      

o dokończenie budowy drogi w Stanisławce - 200 m oraz budowę chodnika, a także                            

o realizację inwestycji drogowej łącznik gmina Sitno - gmina Skierbieszów. Na terenie gminy 

Sitno jest położony asfalt, ale już go nie ma po stronie gminy Skierbieszów.  

Pan Przewodniczący waz z Panem Tomaszem Gąsiorem zaprosił Radnego 

Powiatowego na sesję objazdową. 

Pan Adam Mazurek wspomniał o złożonym wniosku do Starosty o budowę chodnika 

Czołki od strony Kornelówki. Do zarządu dróg zostało wysłane również pismo o zmianę 

znaku z 90 km/h na 60 km/h z uwagi na wzniesienie i przystanek autobusowy – dot. ww. 

drogi. Od roku czasu nie zostało to zmienione. Kolejny temat jaki poruszył to droga przy 

kościele brak jest kratki ściekowej do odpływu wody. 

Pan Piotr Palikot poprosił o pisma w tej sprawie. 



Pan Przewodniczący pogratulował wyboru na Radnego Powiatowego. Życzy dobrej 

współpracy. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

Pan Przewodniczący omówił procedurę powoływania członków komisji. Poprosił o 

zgłaszanie radnych do Komisji Rewizyjnej. 

 

a) Uchwała Nr II/3/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu osobowego 

 

Pani Roksana Kotarska zaproponowała następujących Radnych na członków Komisji: 

Członkowie: Agnieszka Łazorczyk, Jan Andrzej Ryszczuk, Krzysztof Blaszka. 

Radni wyrazili zgodę. 

Pani Agnieszka Łazorczyk zaproponowała żeby Pan Krzysztof Blaszka został 

Przewodniczącym Komisji. 

Pan Krzysztof Blaszka – wyraził zgodę. 

 

aa) w sprawie zamknięcia listy kandydatów na członków i przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów na członków i przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za zamknięciem listy kandydatów 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 

0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5aa) 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu osobowego 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5a) 

 

b) Uchwała Nr II/4/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia jej składu 

osobowego 

 

Pan Tomasz Gąsior zaproponował następujących Radnych na członków Komisji: 

Członkowie: Justyna Surmacz, Wojciech Dadia, Tomasz Kostrubiec. 

Radni wyrazili zgodę. 

Radni zaproponowali żeby Pani Justyna Surmacz została Przewodniczącą Komisji, 



Pani  Justyna Surmacz – wyraziła zgodę. 

 

ba) w sprawie zamknięcia listy kandydatów na członków i przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów na członków i przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków              

i Petycji.  

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za zamknięciem listy kandydatów 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 

0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5ba) 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5b) 

 

c) Uchwała Nr II/5/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. 

w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju oraz ustalenia jej 

składu osobowego 

 

Pan Tomasz Gąsior zaproponował następujących Radnych na członków Komisji: 

Członkowie: Tomasz Ożga, Władysław Stanisław Wydmański, Iwona Gazda. 

Radni wyrazili zgodę. 

Pan Władysław Wydmański zaproponował, żeby Pan Tomasz Ożga został 

Przewodniczącym Komisji. 

Pan Tomasz Ożga – wyraził zgodę. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów na członków i przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Infrastruktury i Rozwoju.  

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za zamknięciem listy kandydatów 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 

0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5ca) 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 



W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5c) 

 

d) Uchwała Nr II/6/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. 

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia                 

i Sportu oraz ustalenia jej składu osobowego 

 

Pan Władysław Wydmański zaproponował następujących Radnych na członków 

Komisji: 

Członkowie: Roksana Kotarska, Adam Oleszczak, Marzena Kozyra. 

Radni wyrazili zgodę. 

Pani Marzena Kozyra zaproponowała, żeby Pani Roksana Kotarska została 

Przewodniczącym Komisji. 

Pani Roksana Kotarska – wyraziła zgodę. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów na członków i przewodniczącego Komisji Oświaty, Pomocy 

Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu.  

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za zamknięciem listy kandydatów 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 

0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5da) 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu oraz 

ustalenia jej składu osobowego. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5d) 

 

e) Uchwała Nr II/7/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. 

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony 

Środowiska oraz ustalenia jej składu osobowego 

 

Pan Władysław Wydmański zaproponował następujących Radnych na członków 

Komisji: 

Członkowie: Adam Mazurek, Tomasz Gąsior, Andrzej Prokopowicz. 

Radni wyrazili zgodę. 



Pan Tomasz Gąsior zaproponował, żeby Pan  Adam Mazurek został Przewodniczącym 

Komisji. 

Pan Adam Mazurek – wyraził zgodę. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów na członków i przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska.  

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za zamknięciem listy kandydatów 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 

0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 13 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5da) 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska oraz 

ustalenia jej składu osobowego. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5d) 

Pan Przewodniczący dodał, że w Komisjach tj. Rolnictwa, Budżetu i Oświaty mogą 

zasiadać inni Radni (więcej niż trzech). Rada może zawsze podjąć uchwałę korygującą             

celem rozszerzenia o nowych członków. Odczytał pismo od Pana Wójta: „W związku                       

z projektem uchwały II/9/2024 z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Wójta Gminy Sitno, zwracam się z prośbą o ustalenie mojego wynagrodzenia w kwocie 

minimalnej przewidzianej przepisami prawa ponadto przypominam, że budżet gminy Sitno na 

2024 r. nie przewiduje wzrostu wydatków na Radę Gminy co powinno być wzięte pod uwagę 

przy ustaleniu wysokości diet przysługującym Radnym z poważaniem Wójt Gminy Sitno mgr 

Krzysztof Seń”. Zarządził 20 min przerwy. Po przerwie przeszedł do kolejnego projektu 

uchwały. 

 

f) Uchwała Nr II/8/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. 
w sprawie ustalenia zasad, na których Radnym Rady Gminy Sitno przysługują 

diety i zwrot kosztów podróży służbowych 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 15 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5f) 

g) Uchwała Nr II/9/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Sitno 



 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 

14 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 16 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5g) 

 

h) Uchwała Nr II/9/2024 Rady Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sitno na rok 2024 

 

Pan Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o omówienie zmian. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w projekcie uchwały. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 

15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 0.   

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 17 do Protokołu Nr II/2024 Rady 

Gminy Sitno z dnia 23 maja 2024 r.(5h) 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na terenie Gminy Sitno za rok 2023 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem.  

Brak uwag. 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt obrad. 

Ad. 7 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

1. 5 maja br. odbył się jubileusz 100 - lecia OSP w Horyszowie Polskim, 

2. 6 maja br. otwarcie ofert – budowa świetlicy w miejscowości Jarosławiec Dolny – na 

dniach nastąpi podpisanie umowy, 

3. 10 maja br. komisyjnie odebrano prace remontowe wewnątrz zabytku Kościoła                    

w Horyszowie Polskim, 

4. Spotkanie przedstawicieli OSP w Horyszowie Polskim – omówienie planów 

strażackich oraz planów na 2024 r,, 

5. 14 maja br. otwarcie ofert – przebudowa drogi w m. Rozdoły. 



6. 15 maja br. obchody 5 - lecia istnienia Domu Seniora + w Stanisławce, 

7. Wręczenie stypendiów sportowych, 

8. Ogłoszono 2 przetarg na zakup 4 auobusów i 1 busa, 

9. Ogłoszono przetarg na budowę boiska wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem                  

w Cześnikach, 

10. Złożono dwa wnioski dot. inwestycji sportowych w 2025 r. remont orlika sanitariaty 

wraz z nawierzchnią (wkład gminy 100 000 zł – koszt zadania 300 000 zł) oraz 

budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Sitnie (szacowany 

wkład gminy 100 000 zł – koszt zadania 300 000 zł).  

11. Przygotowują awaryjnie wniosek na budowę hali sportowej w Cześnikach. 

12. Rozpoczęto prace związane z budową kanalizacji w Sitnie i budową dróg Sitno ODR, 

Rozdoły I kolonia w prawo. 

13. Utrzymanie terenów gminy Sitno- koszenie poboczy, rozwożenie materiału 

kamiennego, montaż przystanków itp. 

14. Przełożono opaskę Cześniki – Kolonia (Górna), 

15. Trwają prace rekreacyjne i turystyczne zagospodarowanie terenu w m. Horyszów 

Polski i Boży Dar. 

16. Akcja 2 godziny dla planety – porządkowanie terenu gminy Sitno – w akcji biorą 

udział uczniowie szkół. 

17. KGW Sitno złożyło wniosek do fundacji intecars i uzyskało dofinansowanie 20 000 zł 

na działania dot. bezpieczeństwa na drogach. 

18. Modernizacja remizy strażackiej w Stanisławce (kosztorys) – propozycja rozłożenia 

budowy na II – III etapy.  

Pan Wójt dodał, że jeżeli chodzi o budżet i uchwały dot. wynagrodzenia i diet jego 

opinia jest negatywna ponieważ te wszystkie wydatki to są wydatki bieżące za chwilę 

Rada Gminy uchwalała będzie podatki i opłaty lokalne na kolejny rok. Gminie będzie 

brakować na podwyżki dla nauczycieli ok. 1000 000 zł, a to są wydatki bieżące. Rada 

Gminy stanie przed dylematem co dalej i będzie musiała się zastanawiać czy podnosić 

podatek na następny rok. Dodał, że może nowi Radni nie wiedzą ale starsi, którzy są 

już którąś kadencję wiedzą, że wydatki bieżące finansuje się z dochodów 

bieżących(podatek rolny, od nieruchomości, od środków transportowych, najmy, 

dzierżawy, opłata za wodę, ścieki itp.) Nawiązał do tego, że w poprzednich 3 latach 

gminy otrzymywały dodatkowe subwencje. W ostatnim roku gmina otrzymała 

1 000 000 zł. Powyższe środki poprawiały sytuację budżetu gminy. Na tą chwilę jest 

cisza możliwe, że tych projektów nie będzie, lub są wstrzymane, albo zawieszone. 

Obecnie czekają  na promesę fotowoltaiki II edycja, mija już 5 miesięcy i nie ma 

zgody, ani nie ma naborów na inne programy. Mogą przyjść ciężkie lata dla 

samorządów. Jako gmina Sitno korzystali z każdego projektu, wniosku, środków 

zewnętrznych, teraz jest to ucięte. Nabór na wniosek hali sportowej z Cześnik nawet 

jak zostanie złożony ponownie to nie wiadomo czy gmina otrzyma dofinansowanie 

np.: może przejść co trzeci wniosek bo nabory są ograniczone. Miały być nabory na 

OSP- remonty remiz strażackich i też jest cisza. Apeluje poczekać chociaż 3 miesiące 

na rozwój wydarzeń bo w październiku dojdzie do sytuacji, że trzeba będzie uchwalić 

podatki stawki opłaty lokalne i wtedy Państwo Radni znajdą się w trudnej sytuacji. 



Radni pamiętają podatki nie zostały podniesione. Na tą chwile jest zgoda RIO żeby 

była różnica między dochodami a wydatkami bieżącymi (można to uzupełnić 

kredytem) ale to też może się skończyć już w 2026 r.. Wskaźniki ciągle spadają. 

Dodał, że szkoda, żeby to wszystko co było w poprzedniej kadencji zatracić bo dobrze 

to funkcjonowało i nawet to zadłużenie z 6 000 000 zł zmniejszyło się do 4 100 000 

zł. W trakcie roku budżetowego zaczną się jeszcze prośby Radnych o różne inwestycje 

np.: dołożyć środki na drogi itp. Wydatki w straży są już w większym stopniu 

wykonane. Poprosił o to żeby to co  jest zaplanowane w budżecie realizować. Poprosił 

również Panią Skarbnik o przygotowanie na następną sesję wykonania budżetu. 

 Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi za obszerne sprawozdanie. 

 

Ad.8 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

Pan Adam Mazurek zapytał o kursy autobusów w wakacje. 

Pan Wójt dodał, że rozkład jazdy będzie podobny jak w poprzednim roku. 

Pan Adam Mazurek poinformował, że przy posesji nr 17 w miejscowości Czołki 

znajduje się zabytek gminny a dokładniej figura jest zakrzaczona prosi o interwencję. 

Nadmienił o drodze na łąkę występują duże koleiny:  poprosił o wyrównanie – 3 - 4 wywrotki 

ziemi, droga do Pana W. Pana Ż. i Pana K. – poprosił o samochód materiału kamiennego. 

Zapytał o przedstawiciela firmy zewnętrznej, który chciał zrobić spotkanie z mieszkańcami w 

celu budowy wiatraków, zapytał czy są ustalone terminy spotkania.  Dodał, że w dniu                   

1 czerwca odbędą się zawody strażackie młodzieżowych drużyn OSP w miejscowości 

Miączyn. W miejscowości Skierbieszów 2 czerwca  odbędą się zawody pożarnicze gminy 

Sitno i Gminy Skierbieszów. Zaprosił na wydarzenia. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał Pana Radnego Powiatowego o koszenie poboczy w stronę 

Kotlic. Poinformował również o psach mieszkańca które atakują innych mieszkańców. 

Zapytał o finansowanie bramy OSP Jarosławiec Górny, dodał, że nie otrzymają na ww. 

zadanie dofinansowania z PSP. 

Pan Wójt oznajmił że w poprzedniej wypowiedzi wspomniał o tych wydatkach. 

Chciałby również rozpocząć prace w Stanisławec – modernizacja Remizy OSP. Poprosił o 

ofertę ile będzie kosztowała brama.  

Pan Jan Ryszczuk poinformował, że brama będzie kosztowała około 7 000,00 zł netto.  

Pan Adam Mazurek dodał, że każda jednostka OSP dostała z Urzędu 

Marszałkowskiego po 10 000 zł do tego potrzebny jest wkład gminy do dotacji ok. 5%. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma wymogów wkładu gminy. 

Pan Adam Mazurek odpowiedział, że niektóre rzeczy przekraczają 10 000 zł,                        

a jednostki nie dysponują taką kwotą. Na 10 jednostek OSP potrzeba 4600 zł. 



Pan Wójt oznajmił, że to rozumie ale część jednostek się dostosowała do tego naboru i 

zaplanowała zakupy za 10 000 zł a 2- 3 te zakupy ustaliły nie na poziomie 10 000 zł a 13 000 

zł. Bo te 4000 czy 5 000 zł nie pójdą na 10 jednostek.  

Pan Adam Mazurek odpowiedział, że chodzi o OSP Czołki bo jak mają zakupić 

drabinę która kosztuje 11600 zł a oni otrzymali 10 000 zł to 1600 zł im zabraknie. Pozostałym 

jednostkom od 200 zł do 500 zł. Stanisławka jeszcze 1200 zł. Budżet gminy realizowany jest 

na inne zadania bo z środków z dotacji zakupują sprzęt i umundurowanie. Dlatego wykonanie 

planu Pan Wójt mówi że jest duże na razie na zakupy poszło 11 000 zł, a 19 000 zł zostało. 

Pani Roksana Kotarska podziękowała za wyrównanie drogi Cześniki - Cześniki 

Kolonia oraz za opaskę przy świetlicy, poprosiła Radnego powiatowego o wykoszenie 

poboczy powiatowych. Wspomniała o rozmowach które trwały na temat złożenia wniosku na 

projekt Olimpia i dziękuje za nadzór nad programem do 29 maja br. Sportowa Polska. 

Pan Tomasz Ożga podziękował za inwestycje które były poczynione w świetlicy – 

montaż klimatyzatorów, za zagospodarowanie terenów przy świetlicy oraz zapytał o drogę w 

Bożym Darze. 

Pan Wójt odpowiedział, że geodeta musi zrobić rozgraniczenie następnie będzie 

realizowany kolejny etap- 2 dróg. 

Pan Wojciech Dadia podziękował za wykoszenie boiska w Janówce i Kolonii Sitno. 

Zapytał czy istnieje możliwość zakupu kosiarki. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest możliwość np.: z funduszu sołeckiego wymienił gdzie 

znajdują się kosiarki. Brak jest chętnych do koszenia i musi wysyłać pracownika z gminy 

który jeździ i kosi. Są umowy zlecenia z kierowcami OSP, ale nie chcą kosić nawet terenów 

przy strażnicy.  

Pan Przewodniczący poprosił o wykoszenie boiska sportowego w Jarosławcu Dolnym. 

Pan Wojciech Dadia dodał, że przy Remizie OSP w Kolonii Sitno utrzymują porządek 

i koszą, chcieli by również kosić w Janówce. Podziękował za wyrównanie drogi  gruntowej 

od Janówki do Kolonii Sitno. Zapytał o gruz. 

Pan Wójt oznajmił, że droga jest przygotowywana pod wywożenie gruzu z Karpia. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał o krzyż w Stanisławce – zabytek jest w złym stanie 

technicznym. Z miejscowości Kolonia Sitno mieszkańcy zwrócili się do niego                               

i Przewodniczącego o naprawę drogi do lasu. 

Pan Wójt odpowiedział że na tą drogę ma zostać przeznaczone 4000 t kamienia. 

Zostało wysłane pismo na jakim etapie jest zakup kamienia. 

Pan Wojciech Dadia powiedział, że osoby które niszczą drogę mają koparkę. 

Pan Wójt odpowiedział, że to jest fadroma i nie nadaje się równania dróg. 



Za poniesione straty przez rolników można zgłosić do gminy, gmina przekaże im tą 

informację a oni zobowiązują się, że zapłacą w 100 %.  

Pani Justyna Surmacz zapytała o zwolnienie ruchu w miejscowości Jarosławiec 

Reforma- Stara wieś. 

Pan Wójt zlecił projektantowi zmianę organizacji ruchu, projektuje znaki aktywne 

przy osiedlu. Część mieszkańców ma pretensje, że jest ograniczenie do 30 km/h inni takiego 

nie chcą. 

Pan Przewodniczący ma sygnały od mieszkańców z bloków przy Osiedlu, że chcą 

żeby spowolnić ruch ze względu na to że niektórzy jeżdżą przez tą miejscowość nawet 120 

km/h, rondo zaproponowane na wspólnym spotkaniu raczej nie postawnie, a znaki nie 

działają na takie osoby. 

Pan Wójt oznajmił, że rozmawiali żeby postawić taki znak aktywny podobny znajduje 

się na ul. Hrubieszowskiej. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że ta droga cały czas wymaga remontu i podjęcia 

działań ze strony PRD w ramach gwarancji. 

Pani Agnieszka Łazarczyk poprosiła o próg spowalniający koło kościoła w 

Horyszowie Polskim. Kiedyś od strony Stanisławki był znak stop teraz go już nie ma.  

Pan Wójt proponuje postawić znak stop. To też jest wniosek do powiatu. 

Pan Krzysztof Blaszka zapytał o drogę przebiegającą przez Wólkę Horyszowską. 

Pan Wójt odpowiedział, że prace zostały zakończone i za 2 miesiące ma nadzieję że 

zostanie ogłoszony przetarg.  

Pan Krzysztof Blaszka zapytał o drogę na którą mieszkańcy zbierali podpisy. Zapytał 

o remont dróg po zimie. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli Radni zaplanują kwotę w budżecie na następny rok 

to będzie realizowana. Naprawa dróg po zimie będzie realizowana. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał kiedy zostaną zamontowane lampy na przejeździe 

kolejowym. 

Pan Wójt odpowiedział, że firma ma jeszcze minimum rok na realizację. Środki są              

w budżecie umowa została podpisana. 

Pani Iwona Gazda podziękowała za wyrównanie dróg bocznych w Cześnikach. 

Poprosiła jeszcze o kamień z Kapria -1-2 samochody. Koszenie poboczy gminnych, chodnik 

od cmentarza w stronę Karpia – zwróciła się do Radnego Powiatowego. 

Pan Wójt odpowiedział, że materiał kamienny jest, ma być przeznaczony na drogę 

Kolonia Sitno – Janówka. Jeżeli  1-2 samochody materiału kamiennego to wyraża zgodę.  



Pan Piotr Palikot Radny Powiatowy powiedział, że jeżeli były podania to ostara się je 

odszukać i będzie działać. Zapytał Wójta o wjazdy na pola „krzaki” do Pana Pawła B. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to pas drogi powiatowej. 

Pani Marzena Kozyra zapytał od poprawę dwóch dróg od Pana M do Pana S. i od Pani 

M do Pani S,  

Pan Wójt że jedna droga jest wyrównana i jest nawieziony kamyk. Prosi od kilku lat 

żeby te osoby pojawiły się na funduszu sołeckim, następna droga to droga powiatowa. 

Sytuacja podobna jest w Sitnie jest to polna droga powiatowa. 

Pan Tomasz Kostrubiec zapytał o światłowody dodał, że jest lista na stronie gminy na 

której widnieją  tylko niektórzy mieszkańcy. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli nie ma kogoś na tej liście to prosi o kontakt z 

pracownikami z pokoju nr 3 Urzędu Gminy. Do końca 2025 r. firma z Hrubieszowa ma to 

wykonać. Chce zorganizować spotkanie z radnymi bo będzie chodziło o zwolnienie z zajęcia 

pasa drogowego lub ulgę od nieruchomości. Firma Deklarowała, że każdy kto będzie chciał to 

go podłączą. 

Pan Przewodniczący zapytał czy to chodzi  również  o „5 arówki”. 

Pan Wójt oznajmił, że nawet oddalone punkty są ujęte. 

Pan Adam Mazurek odpowiedział, że w miejscowości Czołki jest jedna osoba której ta 

firma nie chce podłączyć. Firma powiedziała, że im się to nie opłaca. 

Pan Przewodniczący odparł, że mieszkaniec ma podłączony światłowód, ale przyłącze 

nie zostało zinwentaryzowane przez firmę dlatego nie może się podłączyć. 

Pan Adam Mazurek dodał, że  jedna z firm zgłosiła się do tego mieszkańca, ale za 

podłączenie chce żeby jej zapłacić 2500 zł. 

Ad. 9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam II Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

Przewodniczący Rady Gminy  

    /-/ Władysław Wydmański 

 


